
Schriftelijke vragen van het CDA Nieuwkoop naar aanleiding van de presentatie van het plan 
Centrumlocatie Nieuwveen  
 
Dit plan is op 23 februari 2121 gepresenteerd. Toen werd het stedenbouwkundig plan en het 
bijbehorende beeldkwaliteitsplan besproken. Het is een belangrijke en goede 
woonontwikkeling in het centrum maar bij de ontwikkeling van dit plan is het winkelplein 
niet meegenomen. En hierover hebben wij een aantal vragen.  
 
Rob Reehorst heeft concrete plannen over uitbreiding van zijn supermarkt. Dat is nodig om 
toekomstbestendig te zijn en het is heel belangrijk dat de supermarkt in het centrum van 
Nieuwveen blijft.  
Rob Reehorst heeft een plan geschetst voor een weg achter de centrumlocatie. Hierdoor 
kunnen vrachtwagens, die komen laden/lossen, rechtuit de muggenlaan inrijden en via deze 
weg bij de viergang uitkomen. Dit zorgt ervoor dat de vrachtwagens niet achteruit uit de 
muggenlaan hoeven te komen. Dit zou verkeersontstoppingen op dit drukke punt in het 
centrum kunnen voorkomen en gevaarlijke verkeerssituaties voorkomen. Een ander 
onderdeel van het plan Reehorst betreft het aanbrengen van een laad- en losfaciliteit in de 
muggenlaan 
 
Vragen:  
 

1. Waarom is het plan Reehorst voor deze weg achter de centrumlocatie en voor een 
laad- en losfaciliteit niet meegenomen? 

2. Hoe ziet het college de toenemende verkeersdrukte in het centrum samen met een   
uitrit voor vrachtwagens, die volgens het gepresenteerde plan  achteruit uit de 
muggenlaan moeten rijden? 

3. In het plan Reehorst was ook nagedacht over extra parkeerplaatsen tussen ingang 
van de muggenlaan en de Dorpstraat. Dit is ook niet terug te zien in het huidige plan 
centrumlocatie. Waarom niet? 

4. Hoe gaat het college voorkomen dat inwoners hun auto lang bij de supermarkt gaan 
parkeren?  

 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Romy van Dijk en Kees Egberts  
 
CDA Nieuwkoop  

 
 
 

 
 


